
Geachte leden van de pers, 
 
De sage van het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan nadert, na bijna 10 jaar zijn hoogtepunt. 
Of moeten we zeggen dieptepunt? Immers, na de massale contestatie van het structuurplan 
door de bevolking (mee door ons actiecomité werden er ruim 1.600 bezwaren ingediend) had 
elk weldenkend gemeentebestuur al lang zijn conclusie getrokken. 
 
Niet zo echter in Oud-Heverlee. Onlangs overhandigde de GECORO zijn definitieve advies aan 
de gemeenteraad. Dat advies bespreken we binnenkort in meer detail op onze website, maar 
het minste dat er van gezegd kan worden is dat het niet mals is voor het structuurplan: er 
worden uitgebreide en verregaande aanpassingen gevraagd om rekening te houden met de 
ingediende bezwaren. Zo mag ongeveer de ganse sectie over het bedrijventerrein in de 
vuilbak, en is het oordeel over dorpskernvernieuwing en tegengaan van verdere verstedelijking 
een dik “onvoldoende” over de ganse lijn. 
 
Het advies is nu overgemaakt aan de GVE, en die moet maar zien wat ze ermee doet, volgens 
de verantwoordelijke schepen, Adri Daniels. Het structuurplan, met zijn eventuele 
wijzigingen, komt op de volgende gemeenteraad ter stemming. Maar zal GVE nu plots op één 
maand kunnen doen, namelijk een goed structuurplan maken, daar waar het eerder aan 10 
jaar niet voldoende had? Wij betwijfelen dat zeer sterk. Een goedkeuring van het structuurplan 
op de volgende gemeenteraad is voor ons niet meer of minder dan een FOERT in het gezicht 
van allen die een bezwaarschrift indienden. 
  
Wij zullen ons als actiecomité de komende maanden beraden over eventuele verdere acties en 
zullen u daar uiteraard van op de hoogte houden. 
  
Mvg, 
Rupert Mergan 
Woorvoerder actiecomité "een BOS voor Oud-Heverlee" 
http://www.eenBOSvoorOudHeverlee.be  

 


